

Special Clubnight with/mit Johnny Preston 9.06.2017 Daphne Iten-van Velzen Crazy Cow Dancers Sevelen

Johnny Preston, guest caller from Alabama, also called again for the Crazy Cow Dancers in Sevelen (Switzerland) this year. Johnny is internationally well-known and popular for his enthusiastic style and his excellent voice.

The dancers from Liechtenstein, Switzerland, Austria and Germany danced Mainstream and Plus and in the Sternensaal in Sevelen that has been decorated in suitable "Cow design". Also EAASDC representatives Melanie and Jürgen Würfl joined us and had a lot of "muuhig" fun and we were very delighted. At the Afterparty delicious "Wienerli" with bread was served.

Did you miss the date? Also next year, Johnny will be touring Europe and he will call for the Crazy Cows on Saturday, 16 June 2018.

Übersetzung: Margot Wilhelm

Johnny Preston, Gast-Caller aus Alabama war auch dieses Jahr wieder bei den Crazy Cow Dancers in Sevelen (Schweiz). Johnny ist international für seinen enthusiastischen Stil und seine ausgezeichnete Stimme bekannt und beliebt.

Die Tänzer aus Liechtenstein, Schweiz, Österreich und Deutschland konnten im passenden „Cow-Style“ dekorierten Sternensaal in Sevelen Mainstream und Plus tanzen. Auch das EAASDC-Board, vertreten durch Melanie und Jürgen Würfl waren mit dabei und haben sich „muuhig“ amüsiert, was uns natürlich besonders freute. An der Afterparty gab es feine „Wienerli“ mit Brot.

Termin verpasst? Auch nächstes Jahr tourt Johnny wieder durch Europa und callt am Samstag, den 16. Juni 2018 bei den Crazy Cows.

